
Rada Gminy Piaski 

Komisja Budżetu i Rozwoju  

Protokół nr 5/2020 

5 Posiedzenie w dniu 13 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Jańczak  

2. Marek Majsnerowski  

3. Marcin Porzucek  

4. Łukasz Waleński  

5. Maria Wesołek  

Zaproszeni goście: 

1. Sebastian Nowak Dyrektor GOK i PO Kierownika GBP w Piaskach 

2. Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy 

3. Witold Furmaniak – Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych 

4. Edyta Biernacka – Kierownik CUW w Piaskach 

5. Andrzej Konieczny – Sekretarz Gminy  

Wiesław Glapka – Wójt Gminy 

Ad. 1 Informacja na temat pozyskanych środków zewnętrznych przez Gminę Piaski w roku 2019. 

 

Kierownik CUW złożyła informację dotyczącą pozyskania środków zewnętrznych na placówki oświatowe.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Omówiono sprawy dotyczące realizacji projektów w szkołach miedzy innymi : SKS, Olimp, umiem pływać, 

kształcimy dla przyszłości. Kierownik CUW poinformowała o realizacji projektu „Patron na tropie” gdzie 

została wybrana nazwa Przedszkola Samorządowego w Piaskach „Pszczółka Maja”.  

 

Sekretarz Gminy przedstawił informację z pozyskanych środków zewnętrznych złożonych w latach 2018 – 2019 

oraz 2020 Gminy Piaski.  

Wójt poinformował, że obwodnica 434 na ma być zakończona w całości do końca 2021r. Dodał, że planowana 

jest również inwestycja budowy  obwodnicy drogi krajowej nr 12 o długości 17 km, która zakończyć ma się w 

roku 2024r. Poinformował, że jest ujęta w planach, nie wiadomo czy będzie, jednak plusem jest to, że jest 

koncepcja, wytyczona trasa jak również wydana decyzja środowiskowa.   

  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Sekretarz poinformował, informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych będzie ujęta w raporcie gminy.  

 

Ad. 2. Przedstawienie planu działania Gminnego Ośrodka Kultury w Piaskach i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Piaskach na 2020 rok. 

 

Plan pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Piaskach oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Piaskach złożył 

Dyrektor GOK w Piaskach, Pan Sebastian Nowak.  

Plany pracy stanowią załącznik do protokołu.  

  

Ad. 3. Zapoznanie się z ubezpieczeniem mienia gminy. 

 

Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych, Pan Witold Furmaniak poinformował o zawartej umowie 

ubezpieczenia z firmą WARTA w wyniku przeprowadzonego zamówienia publicznego (przetarg 



nieograniczony) na okres od 01.01.2018r. do 31.12.2020r. Przedstawił również przedmioty majątku Gminy 

Piaski objęte ubezpieczeniem zlokalizowane na terenie Gminy Piaski.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 4. Analiza zarządzeń dotyczących zmian budżetu i zmian w budżecie. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała o zmianach budżetu dokonanych Zarządzeniami Wójta. Sprawy dotyczyły 

między innymi dodatku energetycznego, dokształcania i doskonalenia nauczycieli, dodatku rocznego tzw. „13 

pensji” oraz opłat telekomunikacyjnych.   

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

 

W wolnych głosach i wnioskach poruszono temat : 

 

- budowy chodnika w Bodzewie ( od Domu Dziecka w kierunku Biblioteki) oraz postawienia w tym miejscy 

oświetlenia ulicznego./Dyrektor GOK Piaski oraz Radny Marek Majsnerowki/ 

Wójt poinformował, że powiat ma przygotowaną dokumentację na budowę ścieżki rowerowej Bodzewo – 

Bodzewko, jeżeli powiat pozyska całkowitą kwotę na realizację inwestycji, wtedy można wykonać w systemie 

50/50, jeżeli nie wykonamy chodnik tylko do biblioteki. Dodał, że z postawieniem oświetlenie ulicznego nie 

będzie problemu.  

 

- wycinki drzew przy ul. Poznańskiej /Radny Łukasz Waleński/ 

 

- uzupełnienia składu Rady Sołeckiej w Podrzeczu /Wójt Gminy/  

 

- światłowodu INEA ( Sekretarz poinformował, że do końca czerwca firma INEA zrealizuje wszystkie punkty w 

ramach projektu na terenie Piasków, pozostałe dodatkowe punkty w Piaskach zostaną podłączone do końca 

2020roku. W wioskach światłowód ma być podłączony do końca 2021r. Poinformował, ze firma INEA wdraża 3 

etap, w którym światłowód ma dotrzeć do wszystkich mieszkańców Gminy.  

 

Radny Łukasz Waleński zapytał, czy Gmina wiec coś na temat firm zakładających fotowoltaikę.  

Wójt poinformował, że mieszkańcy, którzy chcą podpisać umowę, bądź podpisali powinni się udać do prawnika, 

firm jest bardzo dużo, Gmina nie zna tych firm.  

 

Radny Marek Majsnerowski zapytał o możliwość naprawy drogi „łącznika” między stawem, a drogą powiatową. 

Wójt poinformował, ze sprawą zajmie się ZUK w późniejszym terminie. W chwili obecnej pracownicy Spółki 

wykonują wymianę przyłączy na ulicy Poznańskiej.  

 

Wójt zaproponował,  by na 30 lecie Samorządu Rada podobnie jak SIMET posadziła 30 drzew.  

Członkowie komisji byli za złożoną propozycją.  

 

Przewodnicząca Komisji  

 

Maria Wesołek 

  

 

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


